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Renovatie Kaaitheater  -  Stand van zaken

De Vlaamse Regering maakt tijdens deze regeerperiode 95 miljoen euro extra vrij voor 
culturele topinfrastructuur, bovenop de reguliere budgetten voor infrastructuur in de 
cultuursector, waarmee onder andere de lopende projecten van het Kaaitheater, het 
KMSKA (Koninklijk Museum voor Schone Kunsten Antwerpen) en het M HKA (Museum van 
Hedendaagse Kunst Antwerpen) worden voortgezet. Wat het KMSK Antwerpen en het M 
HKA betreft, vernemen we geregeld in de media of in de commissie hoe deze dossiers 
evolueren maar dat kan niet gezegd worden van het renovatiedossier van het Kaaitheater. 
Inmiddels zijn we halfweg deze legislatuur en lijkt een stand van zaken in dit dossier 
aangewezen.

1. Kan de minister een stand van zaken geven in het dossier van het Kaaitheater? Hoe 
ver staan deze werken afgemeten tegen de planning? Is er sprake van vertraging in 
de werkzaamheden? Zo ja, om welke reden? Wanneer dient het Kaaitheater 
opgeleverd te worden?

2. Welke bedragen werden er tussen december 2019 en december 2021 uitgekeerd in dit 
dossier?

3. Is er sprake van meerkosten ten opzichte van de oorspronkelijke budgettering? Zo ja, 
hoe groot zijn die meerkosten en wat is de reden daarvoor? 
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1. De volledige studieopdracht voor de transformatie en vernieuwing van het Kaaitheater 
startte begin 2020 door het studiebureau architectuuratelier Ambiorix. Tijdens de 
studiefase is een lichte vertraging opgelopen in de planning vanwege de 
crisismaatregelen. In de oorspronkelijke planning was de gunning van de 
uitvoeringswerken door een aannemer voorzien in februari 2022, nu wordt een 
gunning verwacht in mei 2022. Het bestek voor de uitvoering is gepubliceerd en de 
offertes zijn inmiddels ontvangen. Momenteel worden de ingediende offertes 
inhoudelijk nagekeken. Volgens de huidige planning zal het gebouw opnieuw in 
gebruik worden genomen in januari 2025. 

2. De studieopdracht werd eind 2019 vastgelegd voor een bedrag van 1.843.097,56 
euro. In 2020 en 2021 werd vooral verder gewerkt aan de studie en zijn de uitgaven 
eerder beperkt tot de deelprojecten zoals vooronderzoeken, bijkomende studies, 
adviezen, etc.

 Uitgave in 2020: 100 keuro
 Uitgave in 2021: 141 keuro

3. Ten opzichte van het vooropgestelde projectbudget werd tot op heden steeds binnen 
de budgettaire randvoorwaarden gewerkt. Voor de uitvoeringswerken worden de 
ingediende offertes momenteel nagekeken, maar ik verwacht een aanzienlijke 
meerkost als gevolg van de veranderlijke stijging van de materiaalprijzen en 
indexeringen. 


